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24/2024 Høringssvar fra Rødøy kommune: Begrenset høring – Drift av fergesambandet 18-412 
Rødøybassenget 

 
Formannskapets behandling i møte den 19.04.2024: 
 
Fellesforslag: 
Formannskapet viser til tidligere høringssvar fra Rødøy kommune, fra 30.06.2023. Det presiseres at 
høringen på drift av fergesambandet i Rødøybassenget er en midlertidig løsning på en periode på ca. 6-7 
måneder, innenfor gjeldende anbudsperiode. 
  
Som allerede poengtert i tidligere høringssvar vil denne mellomperioden være utfordrende for kommunen, 
i og med at tjenestetilbudet i kommunen må endres og derfor kan svekkes. Vi ser således fram til ny høring 
på anbudet som starter februar 2025, der hurtigbåt- og fergeruter kan ses i sammenheng, og der modellen 
med to ferger i Rødøybassenget blir realisert. Det å kunne se ferge- og hurtigbåtrutene i en helhet vil gjøre 
det lettere å tilby gode tjenester, og skape bedre muligheter for internpendling og felles møteplasser i 
kommunen. Dette er særdeles viktig for å skape bo- og bli-lyst i kommunen. 
 
Formannskapet bemerker at det er positivt at de ytterste øyene har fått kortere reisetid til fastlandet, og 
videre til Mo i Rana, men vil også bemerke at de innerste øyene får et dårligere tilbud enn dagens rute. Alle 
øyene har fått utfordringer i forhold til interne tjenester, og muligheten for felles møtedag i kommunen er 
borte. 
 
Formannskapet synes det er beklagelig at det nye ruteforslaget ikke har tatt høyde for noen av innspillene 
fra Rødøy kommune fra forrige høringsrunde. 
 
Begrenset ny høring på drift av fergerute i Rødøybassenget har vært sendt ut til lokalforeningene i 
kommunen for evt. nye innspill. Tilbakemeldingene er mange. Formannskapet har gått gjennom innkomne 
innspill, og gir her tilbakemelding på det vi anser som kritisk viktig å få endret i den midlertidige ruta. 
Formannskapet presiserer at innspillene er knyttet til overnevnte mellomperiode for fergedrift. 
 
• MIDLERTIDIG RUTE MÅ LEGGE TIL RETTE FOR BRUK AV HELSETJENESTER I RØDØY KOMMUNE 

Befolkningen fra øyene benytter ferge til legetjenesten onsdager på Rødøya. I den midlertidige ruta må 
en bruke en hel dag for en halvtime hos lege. Dette kan vi ikke godta. I dag kan legetjenesten benyttes i 
oppholdet mellom ankomst/avgang på formiddag, når øyferga går til Kilboghamn. Det samme gjelder 
fysioterapitjenester i Jektvik. Det er spesielt viktig at det legges til rette for at mennesker med 
funksjonsnedsettelser kan benytte ferge til disse tjenestene.  
Rødøy kommune krever ruteendringer i onsdagsruta (se forslag under), slik at innbyggerne kan benytte 
helsetjenester (lege på Rødøya og fysioterapi i Jektvik) som i dag.                                                                                  
Rødøy kommune vil spesielt bemerke uttalelsene fra Rødøy Ungdomsråd og Tverrfaglige Team om å 
legge til rette for møteplasser og skolehelsetjenesten. Dagens onsdagsrute er eneste dag hvor 
skolehelsetjenesten ved bruk av hurtigbåt (formiddagstur onsdag) og ferge kan besøke vår ytterste 
skolekrets på Nordnesøy. Denne muligheten blir borte i det nye ruteforslaget.  
Rødøy kommune krever at det legges til rette i midlertidig fergerute for denne viktige tjenesten                      
(se forslag under). 

 
• MIDLERTIDIG RUTE MÅ LEGGE TIL RETTE FOR FELLES MØTEDAG I KOMMUNEN, ONSDAGER  

I dag gir onsdagsrute for ferger (fra ca. kl. 17:45 – 20:20) mulighet for de fleste i kommunen til å møtes 
i Jektvik til ungdomsklubb, kurs, møter, trening, bygdekino m.m. Dette tilbudet er veldig mye brukt, og 
er i dag eneste mulighet til å samle alle barn/unge (og voksne) i Rødøy.  Rødøy Ungdomsråd og 
Tverrfaglige Team har i eget høringssvar belyst viktigheten av denne møteplassen for barn og unge. Det 
vises videre til Nordland fylkeskommunes eget prosjekt om viktigheten av ung inkludering - «Divna 
Aktan». Rødøy kommune krever at det legges til rette i midlertidig fergerute for felles møteplass på 
tvers av kretsene i kommunen. 

 
 



 
• MIDLERTIDIG RUTE MÅ LEGGE TIL RETTE FOR TUR FRA JEKTVIK TIL KILBOGHAMN KL. 09:00 ALLE 

HVERDAGER 
Skal den midlertidige ruta fungere - er det viktig at det fortsatt blir fergetur fra Jektvik til Kilboghamn kl. 
09:00, alle hverdager. Dette kan enten skje ved at øyferga går denne turen som i dag, eller at den 
korresponderer med Fv17-ferga som går denne turen. Dette vil være raskeste mulighet for de innerste 
øyene til å reise til Mo i Rana, i forhold til ruteforslaget. Ruteturen kl. 09:00 har vært svært mye brukt 
av lokalbefolkningen i alle kretser, og ikke minst av næringslivet i og utenfor kommunen. Det påpekes 
også at dette er første mulighet til å reise sørover langs Fv17 for de som kommer nordfra (Forøy-
Ågskardet). Rødøy kommune krever at rutetur Jektvik- Kilboghamn kl. 09:00 opprettholdes. 

 
• MIDLERTIDIG RUTE PÅ LEGGE TIL RETTE FOR AT LIGGETID FOR FERGE LEGGES TIL NORDNESØY, ALLE 

DAGER 
Rødøy kommune krever at liggetid for ferge legges til Nordnesøy og ikke til Tonnes.  

 
Formannskapet er klar over at midlertidig rute kun skal vare i 6-7 måneder, og at vi ikke vil få en rute som 
alle kan være fornøyde med når ruten endres i en allerede inngått anbudsperiode. Rødøy kommune krever 
likevel at Nordland fylkeskommune hensyntar innspillene i det midlertidige ruteoppsettet for 
fergesambandet i Rødøybassenget (se forslag under). I Rødøy kommune er vi avhengige av fergene ikke 
bare for å komme oss fortest mulig til fastlandet, men for å kunne levere tjenester til innbyggerne og reise 
innad i egen kommune. Fergene og hurtigbåten er livsnerven i vårt samfunn der kun 1 av 11 kretser har 
fast veiforbindelse. 
 
Rødøy kommune ber om et møte med samferdselsavdelingen i Nordland fylkeskommune før den 
midlertidige ruta tre i kraft. Vi er nødt til å forsikre oss om at våre tjenestebehov er hensyntatt før ruta 
settes ut i livet. 
 
Til det videre arbeidet knyttet til nytt anbud for ferge og for hurtigbåt i Rødøybassenget – ber Rødøy 
kommune om at høringen kommer ut så raskt som mulig, slik at vi kan begynne arbeidet med å få til et 
godt og hensiktsmessig rutetilbud i Rødøybassenget, med to ferger og en hurtigbåt. Vi ser fram til en rute 
som også innbefatter reisemuligheter morgen og kveld lørdager hele året, som hensyntar det 
reisemønsteret kommunens innbyggere har, og som bidrar til at kommunale tjenester kan leveres ut i 
kretsene. Dette er grunnleggende forutsetninger for samferdselstilbudet i vår kommune. 
 
 
Ruteforslag onsdager i Rødøybassenget (midlertidig rute) 
 
Nordnesøy   ________ 06:00 
Storselsøy    ________ 06:30 
Tonnes        ________ 07:05 
Selsøyvik   _________  07:35 
Gjerøy   ___________ 07:55 
Rødøy   ___________  08:20 
Jektvik    ___________ 08:55  Pause for å skape mulighet for helsetjenester: Her kan enten øyferga ligge i  
     ro, gå som i dag til Kilboghamn eller at Fv17-ferga går denne turen kl. 09:00. 
Jektvik    ___________ 11:00  
Rødøy   ___________ 11:35 
Gjerøy    ___________ 12:00 
Selsøyvik    _________ 12:20 
Tonnes    __________ 12:50 
Indre Kvarøy   ______  13:05 
Storselsøy     _______  13:45 
Nordnesøy    _______  14:15  I stedet for liggetid - snur ferga og går til Jektvik slik at unge og voksne i  
Nordnesøy    _______  14:45  Rødøy kan møtes som i dag (ca. 2 timer). 
     
 



 
 
Storselsøy   ________  15:15 
Indre Kvarøy _______ 15:55  Om evt. Indre Kvarøy og Tonnes ikke anløpes på tur innover, vil det gi ca. 1  
Tonnes   ___________ 16:10   time kortere reisetid fra ytterste krets (Nesøy) og dertil lengre tid å møtes for  
     alle ungdommer i Rødøy (Ungdomsklubb/trening/kino m.m. i Jektvik).                                    
Selsøyvik   _________  16:40 
Gjerøy   ___________  17:00 
Rødøy   ___________  17:25 
Jektvik   ___________  18:00  Pausen muliggjør møteplass for alle kretser i Rødøy. Spesielt viktig  
Jektvik   ___________  20:05  møteplass for ungdom (Ungdomsklubb). 
Rødøy   ___________  20:40 
Gjerøy   ___________  21:05 
Selsøyvik   _________ 21:25 
Tonnes   __________ 21:55 
Storselsøy   ________ 22:30 
Nordnesøy   _______   23:00 
 
 
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 

 
 
 
 

Møtet slutt. 
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